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RESUM DEL PLENARI DEL CONSELL EDUCATIU MUNICIPAL DEL DISTRICTE  

Dia: dijous 12 de maig  

Hora: 17:30h  

Lloc: CFA Pegaso  Edifici Pallach C/ Segadors 2, 2a planta 

 

Assistència 

David Cadenas    Conseller d’Educació Grup Municipal Barcelona en Comú 

Adoración Garmón  Tècnica d’Educació de Districte i Secretària del CEMD 

Xus Sanz   Referent territorial del Consorci d’Educació de Barcelona  

Marta Villanueva Cendan     Consellera Grup Municipal PSC 

Julia Mayor    Consellera Grup Municipal  ERC 

Ximena Gadea Pintos   Consellera Grup Municipal Junts 

Marcos Rodríguez   Conseller Grup Municipal Ciutadans 

Anna Garcia Escrig   Consellera Grup Municipal  Valents 

Ana Mª de la Cuesta  Direcció CEE Pont del Dragó 

Sergi Martínez   Direcció Centre d’Estudis Roca 

Valèria de Pedro                   Docent CFA Pegaso 

Laura Saus   Docent CEE pont del Dragó 

Marcella Frediani  Docent Inst. Rubió i Tudurí 

Eva Nart    Docent CEE Sants Innocents 

Maria Perez   Docent Grup Escolar Roca 

Ester Granya   Coordinadora d’Ampas 

Jordi de Carreras  Coordinadora d’Ampas 

Andrea Rodríguez  Comissió Inclusió Sant Andreu 

Carmel Ramírez   en representació d’AVV Sant Andreu de Palomar 

Enric Barris   AVV Congres-Indians 

 

Convidat: 

Josan Minguela   Plataforma DECIDIM 

 

S’excusen: 

Àngel Domingo   Inspector coordinador Districte de Sant Andreu 

Domi Viñas   Direcció Inst. Escola El Til·ler 

Astrid Ruiz   Direcció Escola Congres-Indians 

Jaume Fabró   Direcció FEDAC Sant Andreu 

 

(*)Si no sortiu al llistat però heu assistit al Consell, us agrairé que m’ho feu saber 
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Ordre del dia 

1.-Plataforma DECIDIM, com funciona la comunicació amb el meu sector? (Josan Minguela)  

2.-Presentació de les dades de l’oferta inicial i les preinscripcions per part del CEB (Xus Sanz)  

3.-Seguiment Projecte Pictogrames (Comissió Inclusiva Sant Andreu)  

4.-Propostes educatives professionals futures a l’espai La Mercedes a Bon Pastor  

5.-Seguiment obres futur Institut La Sagrera-Sant Andreu (Xus Sanz)  

6.-Criteris en el canvi de complexitat dels centres (Xus Sanz)  

7.- Projecte Lingüístic: experiències i oportunitats. Quines son les nostres estratègies a l’ 

escola?   

 

0.- La Sra. Olga Valero (Directora)  i la Sra. Valeria de Pedro ( docent ) del CFA Pegaso  ens 

acullen en aquest centre educatiu i  expliquen el seu projecte educatiu  

(https://agora.xtec.cat/cfapegaso/ ).  

 

1.- El Sr. Josan Minguela fa un repàs pràctic de  com fer ús de la plataforma DECIDIM per 

sectors on es poden generar debats, trobades i propostes.   

Continua sent una plataforma poc utilitzada i en general no soluciona la petició de poder 

comptar amb els correus (altres vies de comunicació més habituals) dels membres 

representants del sector. 

Josan proposa que estaria disponible per treballar la millora de la comunicació en la 

plataforma DECIDIM si hi hagués persones interessades. 

David Cadenas, traslladarà al Regidor d’Educació de l’Ajuntament aquesta necessitat de fer 

més pràctica la comunicació entre els membres de un mateix sector . Trobar mecanismes que 

garanteixin la Protecció de Dades però a la vegada facilitin la comunicació dels representants 

dels sectors al Consell amb els membres dels seus sectors. 

Adoración Garmón també ho plantejarà  a la secretaria del CEMB (Consell Educació Municipal 

de Barcelona). Al tancament d’aquesta acta la resposta és la següent: “ Es un tema que ara ens hi 

posarem. Com Ajuntament ens diuen que hem d’utilitzar la plataforma decidim. (...) hem d’intentar 

esprémer totes les possibilitats. (...) Si realment no veiem recorregut al decidim buscarem una 

alternativa.” 

2.- S’adjunta document : Presentació de les dades de l’oferta inicial i les preinscripcions per 

part del CEB . Annex 1 

3.- L’Andrea Rodríguez de la Comissió Inclusiva de Sant Andreu  ens explica el seguiment sobre 

el projecte Pictogrames que havien presentat al Consell en el mes de Novembre 2021. 

(s’adjunta doc. Annex2) 

Enviaran a totes les escoles el projecte amb una carta i un pack model de pictogrames . També 

faran xerrades, tallers als centres escolars que ho demanin. 

https://agora.xtec.cat/cfapegaso/
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Demana que el CEMD pugui avalar aquesta carta per donar-li una presentació del projecte més 

institucional.   

Es passa a votació i per unanimitat es decideix que el Consell d’Educació de Sant Andreu avala 

la presentació d’aquest projecte a les escoles.  

Per més informació: inclusiosantandreu@gmail.com 

Estan tenen suport i assessorament  amb les escoles d’educació especial del districte, Pont del 

Dragó i Sants Innocents. 

4.-  Ha hagut una primera proposta sobre “ensenyaments d’activitats empresarials i logístics”,  

que dependrà de la nova reorganització de la post obligatòria a nivell de ciutat. No hi ha res 

definitiu. 

És proposa que la persona encarregada de Estudis Post Obligatoris del CEB vingui al Consell a 

fer un monogràfic sobre la nova reorganització a la ciutat . 

5.- Inst. La Sagrera Sant Andreu: aquest estiu es fan les obres per encabir l’alumnat de 4t ESO, 

pròxim estiu obres per encabir l’alumnat de batxillerat i a l’estiu 2024 final d’obres. 

Jordi de Carreras pregunta si en les obres actuals previstes en l’institut La Sagrera Sant Andreu 

es té en compte una ampliació del pati segons va creixen l’institut. També si es tindrà en 

compte en l’ampliació de l’escola 30 Passos. 

S’informa que està previst que en dos estius l’Institut Vapor del Fil s’annexioni a l’escola Moli 

de Finestrelles. 

Mantenim reunions periòdiques de seguiment d’obres entre CEB i Districte periòdicament. La 

propera serà el 14 de juny.  

6.- Al tancament d’aquesta Acta-Resum, ens ha arribat des del CEMB (Consell Educatiu 

Municipal de Barcelona) l’informe que des del CEMB ha treball aquest curs la Comissió Centres 

màxima complexitat ,el qual annexo com a document . 

Aquest document reflexa algunes de les qüestions que van sortir al Consell i que en aquest cas 

el CEMB com l’òrgan de participació ciutadana en l’àmbit de l’educació i que representa la 

comunitat educativa de la ciutat de Barcelona té una funció assessora i pot elevar informes i 

propostes a les institucions educatives i al municipi. El CEMB és també consultat per 

l’Administració educativa de la Generalitat de Catalunya, pel Consorci d’Educació i per 

l’Ajuntament de Barcelona.  

El que es fa des del CEMB, és orientatiu, informatiu, d'assessorament, però no vinculant. 

Qüestions que han sortit al CEMD Sant Andreu: 

mailto:inclusiosantandreu@gmail.com
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-Sergi Martínez : perquè es treuen els recursos a l’escola que ha fet l’esforç per passar a 

Standard? Ho veu com un càstig i no com una millora. 

 

-Eva Nart: els CEE no entrem en aquesta valoració de màxima complexitat i ens trobem p.ex. 

que els nostres alumnes no poden sortir de colònies.  

-Sergi Martínez i Jordi de Carreras expressen que no estan d’acord en la pèrdua de recursos 

7.- Degut a la manca de temps per poder seguir amb el Consell es considera que al Consell  del 

mes de juliol pugui venir la referent ELIC per parlar sobre quina diagnosis tenen al CEB sobre 

l’ús del català en els centres escolars. 

 

Altres: 

-Reunió Comissió Permanent : dimecres 29 de juny (telemàtica) 17:30h 

-Consell Educació Districte: dimecres 13 de juliol (presencial) 17:30h 

 

- En el proper Consell es donarà resposta a una esmena que ha enviat el Sr. Carmel 

Ramírez  que té a veure amb el punt 6. 

 

 


